
“ Ik wou eerst gaan verhuizen, 
nou blijf  ik hier wonen.”

WAAROM?

” Omdat ik niet voor niks in de 
troep heb gezeten ha, ha.”
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Nieuws van en voor mensen die wonen en werken in De Haren.

Mijlpaal in de gebiedsontwikkeling,  
de renovatie is klaar
Het zit erop
Na ruim 3 jaar renoveren zijn we dan echt klaar. Momenteel worden nog de laatste kleine werkzaamheden 
uitgevoerd: model- en de directiewoning leegruimen en bouwterrein  afbreken. En daarna wordt het stil….

We zijn blij en trots dat we in de afgelopen jaren zo goed door de wijk zijn ontvangen én dat we ruim 300 woningen mochten renoveren en 
verduurzamen. Met grote dank aan ieders inzet; zowel van de werklui, als van jullie, wijkbewoners. Want zo’n renovatie van circa 5 weken 
is best ingrijpend. Maar samen is het ons gelukt. Bedankt, namens het hele team!

BEKIJK DE VIDEO 

“ Renovatie De Haren in 
vogelvlucht”. 

Scan de QR-code of ga naar  
www.deharenheefthet.nl/het-
zit-er-op/ en bekijk de video

www.deharenheefthet.nl/het-zit-er-op/
www.deharenheefthet.nl/het-zit-er-op/
www.deharenheefthet.nl/het-zit-er-op/


De keuze was reuze
Bewoners kozen uit 5 keuzepakketten. De deelname was groot.  
De feiten op een rij:  

Uitnodiging ‘De Haren heeft het’-wijkfeest

Bij 306 woningen gevelvervanging en dakisolatie

Bij 276 woningen zonnepanelen gelegd194 keukenrenovaties

183 badkamerrenovaties 247 toiletrenovaties

Rapportcijfer
Het Centrum van Woononderzoek heeft de deelnemende bewoners 
gevraagd het renovatiewerk een cijfer te geven (cijfer tussen 0 en 10). 
De gemiddelde eindstand na 3 fasen is: 

7.9 tijdens de   
werk zaamheden 8.3 na de  

werk zaamheden

Een mooi rapport, daar zijn we trots op.

1.508e en laatste geveldeel
Bewoners Mika en Zorro  wonen in het zogenoemde proefblok. 
Drie jaar geleden ging hier het grote renovatieproject van start. 
Destijds besloten zij niet mee te doen. Toch veranderden zij 
van gedachten en werd bij hun huis het 1.508e én tevens het 
 allerlaatste geveldeel geplaatst. Hiermee was de cirkel rond.

Scan QR-code en lees hun verhaal op  
deharenheefthet.nl/verhalen/renovatie-nee-of-toch-ja/

 ‘t Harenhofje nieuw tuinhuis rijker - De Haren  
deharenheefthet.nl/t-harenhofje-nieuw-tuinhuis-rijker

“Wij zijn slechts voorbij gangers, 
de bewoners maken De Haren!”

Projectopzichter Willem

“Ik ben trots op ons projectteam en dankbaar naar 
onze bewoners toe. Ik ga ze missen!”

Projectconsulent Sandra, Zayaz

Beste wijkbewoners,

Na ruim 3 jaar stopt de renovatietrein op  
het eindstation. We sluiten nu een intensieve 
periode af. Samen met jullie bouwden we 
aan de buurt en aan een ‘nieuw’ huis en 
fijner thuis voor velen. Dat willen we 
samen vieren.

De wijk blijft ook in de komende jaren 
volop in beweging. Een flink aantal wijk-
bewoners denkt met ons mee over de 
invulling van de nieuwbouw en woonom-
geving. Stap voor stap gaan we richting 
de start van de bouw. Nu de renovatie 
klaar en de wijk mooi groen is, nodigen 
we alle wijkbewoners uit voor het:

Geen feest als jij niet bent geweest! 
Dus meld je vóór 5 juni aan!

Een tijdje geleden viel de persoonlijke 
uitnodiging voor het wijkfeest op de 
deurmat:

’t Harenhofje groeit, 
bloeit en ontmoet
Donderdag 21 maart was de officiële opening van het nieuwe tuin-
huis in buurttuin ’t Harenhofje, op de hoek van de Vijfde en Zesde 
Haren. De vrijwilligers die er hard voor geknokt en aan gewerkt 
hebben schreven op de uitnodiging: ‘Waarom 21 maart? Omdat 
het de start van de lente symboliseert; een nieuw begin voor onze 
buurt en de tuin.’ Iedereen die op een of andere manier bijgedragen 
heeft aan de realisatie van het tuinhuis of er graag op bezoek komt, 
vierde het seizoen van groei en vernieuwing. Het was een gezellige 
en feestelijke middag. 

Helaas was de vreugde van korte duur… vandalisme.. Hierdoor 
is het helaas nodig om camera’s te plaatsen in ons mooie Haren-
hofje.  Hopelijk zorgen de camera’s en dit bord ervoor dat onze 
buurttuin een fijne plek blijft voor iedereen om van te genieten.

De Haren heeft het –  

WIJKFEEST

Zaterdag 8 juni a.s.

12.00 uur – 15.00 uur

Met live muziek, lekker eten en 

 drinken, kindervermaak en nog  

veel meer gezelligs. 

Feestlocatie: 

het veldje tussen de Derde Haren en Vierde 

Haren.

Zin in een feestje? 
Meld je dan snel aan!
Het wijkfeest is gratis voor alle wijkbewoners. Let op: aan-
melden hiervoor is nodig. Heb jij je nog niet aangemeld en wil 
je erbij zijn? Meld je dan nog snel even vóór 5 juni a.s. aan via 
de mail deharenheefthet@zayaz.nl (vermeld naam, adres en 
aantal personen) of via de aanmeldstrook op de uitnodiging die 
je in de brievenbus hebt gekregen. Gooi de ingevulde aanmeld-
strook in de brievenbus bij ‘t HarenHuis (Vierde Haren 59).

Gezellig als jullie komen, tot ziens,

Medewerkers van Zayaz

“Toen het einde van het project in zicht kwam, was één van mijn eerste gedachten, ‘Wat zou 
ik de bewoners graag mee willen nemen naar mijn volgende project!’ Deze ene zin geeft aan 
hoe fijn ik het hier de afgelopen 3 jaar in De Haren heb gehad!” 
Huurderscoach Trudy

deharenheefthet.nl/verhalen/renovatie-nee-of-toch-ja/
deharenheefthet.nl/t-harenhofje-nieuw-tuinhuis-rijker
Mailto:deharenheefthet@zayaz.nl


Dag buurt bewoners
Een gezellige ochtend met Hollandse spelletjes in 
’t HarenHuis. Eén van de laatste activiteiten van de 
studenten van de leergemeenschap Social Work. Op 
6 juni a.s. zijn zij voor het laatst in De Haren; dé plek 
waar ze de geleerde theorie in praktijk brachten … 
en met succes! Ze hielpen met het strippen van de 
wilgentakken voor de omheining van de buurttuin, 
lieten honden uit voor zieke bewoners, maakten heer-
lijke soep voor de buurt en werden expert in koffiezet-
ten, spelletjes en daimond painting. We wensen de 
studenten veel succes met hun studie. We zullen ze 
missen op de gezellige donderdagen in ’t HarenHuis.

“Anti-kraak wonen maakt 
me creatief”
Buurtbewoner Quincy Bekker voelt zich al een tijdje 
thuis in De Haren. Ze huurt haar woning via Ad Hoc. 
Een organisatie die voor Zayaz de vrijkomende 
woningen in De Haren verhuurt, die op termijn worden 
gesloopt voor de nieuwbouw. Quincy stroopte laatst, 
samen met andere ‘Ad Hoc’ers’, de mouwen op. 
 Tijdens de Ad Hoc-Doe dagen ging ze aan de slag in 
de voortuinen van haar woonblok aan de Tweede 
Haren. Een leuk initiatief met daarachter een mooi 
verhaal van een gedreven buurtgenoot. 

Tijdelijke huur
In verband met de leefbaarheid wil Zayaz de 47 woningen die 
straks gesloopt worden niet te lang leeg laten staan. Zayaz 
 verhuurt deze woningen daarom met een tijdelijk huurcontract 
aan Ad Hoc. De Ad Hoc-bewoners weten dat zij ieder moment 
het bericht kunnen krijgen dat ze 3 maanden later hun huis uit 
moeten. Daar staat tegenover dat hun huur lager is. Het blijkt dat 
vaak jonge mensen dit interessant vinden, waaronder Quincy:  
“Ik woon al zo’n zes jaar via tijdelijke verhuur, op verschillende 
plekken in Nederland. Ik heb zelfs in een klaslokaal gewoond.”

Noodzaak
Voor veel jonge mensen, die op zichzelf willen gaan wonen, is het 
moeilijk om een betaalbare woonplek te vinden. Tijdelijke huur is 
daarom steeds meer in trek bij jongeren. Deze huurvorm vraagt 

om flexibiliteit, aanpassingsvermogen, handigheid en creativiteit. 
Quincy: “Ik leer veel en ben heel creatief. Dat moet ook wel als je 
op deze manier huurt.” In september 2022 kreeg Quincy de sleutel 
van haar huis. Ze had toen niet zoveel geld en moest goedkope 
manieren vinden om het huis in te richten. “De tafel, bank, koelkast 
en wasmachine, allemaal van Marktplaats en de kringloopwinkel. 
Het laminaat kon ik gratis ophalen. Klussen doe ik zelf of samen 
met mijn vader”, vertelt ze trots. 

Doe-dagen
Quincy houdt van aanpakken, dat is duidelijk. Toen ze de oproep 
van AdHoc voor de jaarlijkse Doe-Dagen zag, reageerde ze direct. 
Quincy: “Zayaz wil dat we onze voortuinen netjes houden. Ik dacht 
dat het leuk zou zijn om de voortuinen van ons hele blok op te 
knappen voor het voorjaar. Ad Hoc vond haar idee zo leuk dat ze 
een donatie deden voor de hapjes en drankjes én zelf ook hielpen 
bij het tuinonderhoud. Quincy regelde alles: ze trommelde buren 
op om mee te doen, leende het tuingereedschap via Zayaz en 
zorgde voor lekkers. “Het was een gezellige dag met harken, vegen, 
onkruid wieden en zaaien.” De voortuinen van de twee blokken aan 
de Tweede Haren liggen er weer netjes bij, klaar voor het voorjaar. 

Gemoedelijk
Quincy hoopt nog een tijd in De Haren te mogen wonen. Quincy: 
“Ik geniet van de rust en heb leuk contact met de buren. Mensen 
zwaaien en glimlachen als ik ze tegenkom, heel gemoedelijk allemaal.” 

We hopen ook dat Quincy nog een tijd blijft. Ze heeft zulke leuke 
ideeën en tips om mensen samen te brengen en te helpen. 

Lees ook in deze nieuwsbrief hoe Quincy 1 keer in de 
maand voor de hele maand kookt voor weinig geld. 
Tegen verspilling én goed voor je portemonnee!

Quincy Bekker

Kinderen bouwden hun 
ideale wijk in Minecraft 
Gemeente ‘s-Hertogenbosch daagde, samen met com-
puterbedrijf Microsoft, Bossche kinderen uit om hun 
ideale  woonplek in De Haren te bouwen. Niet met hout 
en steen, maar op de computer. 

Tijdens de digitale startbijeenkomst vertelden o.a. Zayaz, architect 
KAW en de projectleider van de gemeente hoe het er in werkelijk-
heid aan toe gaat in de wijk. Wat onze kijk op de wijk is en welke 
thema’s volgens ons vragen om een slimme oplossing: klimaat-
verandering, woningnood, ruimte voor groen, sport en spel, duur-
zaamheid en meer. We vroegen de leerlingen: Hoe zouden jullie 
opa’s en oma’s willen wonen? Wat is er nodig om lekker koel en 
droog te wonen als het steeds warmer en natter wordt? Waar 
 kunnen buurtbewoners spelen, wandelen, sporten en  ontmoeten? 
Hoe ziet jouw favoriete wijk eruit? 

Na acht weken ontwerpen, samenwerken en bouwen was 8 mei de 
dag van de prijsuitreiking. Verschillende groepjes deelden met veel 
enthousiasme hun digitale ontwerpen. De kinderen van Anthonius 

Abt  Jenaplanschool sleepten zowel de 1e als de 2e prijs binnen. 
Ralph Geers, wethouder  ’s-Hertogenbosch Datastad, reikte de prijzen 
uit: prachtige trofeeën geprint met een 3D printer, een bezoek aan 
de architect van de echte nieuwbouw in De Haren (KAW) en een 
workshop Minecraft van Microsoft. De grootste  verrassing was toch 
wel de prijs voor de hele school, namelijk een 3D printer.  

De wethouder prees de jonge ontwerpers om hun creativiteit: 
zwembad op het dak, gemeenschappelijke plekken om te chillen 
voor jong en oud, opvang van water en  energie, dieren van de 
wijk én een achtbaan om mensen en bood schappen in te vervoe-
ren. Zoveel ideeën en talenten, we gaan vast nog veel van deze 
 stadsontwerpers-in-de-dop horen! 

Het ‘stadhuis van De Haren’ 
gemaakt door het  
winnende team.



Wie wil doorstromen?
Waar ouderen vroeger vaker naar een bejaardentehuis verhuisden, 
blijven zij vandaag de dag langer zelfstandig wonen. Fijn voor hen 
natuurlijk, maar de keerzijde is de beschikbaarheid van woningen 
voor starters en jonge gezinnen. Zij kunnen moeilijk een geschikte 
woning vinden. 

Met de geplande nieuwbouw in de wijk, bieden we bewoners op 
 leeftijd, die nu in een grote eengezinswoning wonen, de kans om  
op termijn te verhuizen naar een nieuwbouwappartement in de 
wijk. We houden straks minimaal 30 appartementen beschikbaar 
voor doorstromers in de wijk. Wel/niet verhuizen?

Meneer en mevrouw Van Oorschot waren 49 jaar geleden de 
eerste bewoners van hun huis aan de Derde Haren. Nu ze beiden 
op leeftijd zijn, gaat het gesprek aan de keukentafel wel eens over 
verhuizen naar iets kleiners. Daar waar mevrouw het wel ziet zitten 
om hun grote eengezinswoning in te ruilen voor een gelijkvloers 
appartement, ziet meneer het nog niet echt zitten. “Ik ga hier niet 
meer weg, alleen tussen zes planken”, lacht hij. 

De wijk, hun thuis
Verhuizen is nog helemaal niet aan de orde, dus ze kunnen er nog 
over nadenken. “We hebben de vragenlijst van Zayaz ingevuld 
en aangegeven dat we interesse hebben om te verhuizen”, zegt 
mevrouw Van Oorschot. Ze zou graag naar een appartement willen 
verhuizen, omdat dat gezien hun gezondheid beter zou passen. 
“Lekker alles nieuw en gelijkvloers. Het liefst op de Tweede Haren 
of Derde Haren. Zeker niet buiten De Haren, want dit is onze plek 
hier, in de groenste wijk van Den Bosch”, zegt ze stellig.

‘We denken in oplossingen’
Aan de Ploossche Hof treffen we meneer en mevrouw, 
Ton en José, Schrover. Ze onderzoeken de mogelijkhe-
den om (op termijn) te verhuizen naar een passende 
woning: een gelijkvloers appartement, eventueel met 
zorg. Met een bakkie koffie erbij, vertellen zij waarom.

Ploossche Hof
Ze zijn blij met hun huis, zeker nu de renovatie achter de rug is. 
“Het blijft hier binnen aangenaam, ook nu het buiten zo heet is”, 
vertelt Ton, “dat was vroeger wel anders.” Ze wonen al vanaf de 
oplevering van de huizen aan de Ploossche Hof, eerst een paar 
deuren verder. Ton: “Toen we ons eerste kind verwachtten, konden 
we dit huis met 4 slaapkamers krijgen.” Uiteindelijk kregen ze 2 
dochters, die inmiddels ook alweer zo’n 20 jaar het huis uit zijn. 

Te groot
Het huis is nu eigenlijk te groot. “Ik heb al jaren last van fybromalgie, 
een soort reuma waardoor ik veel pijn heb en lopen zwaar is”, deelt 
José. Aan de buitenkant is het haar niet aan te zien, behalve haar 
stok bij het lopen. José ziet er stralend en positief uit, ook al voelt  
het anders van binnen en is ze beperkt in haar dagelijks leven. 

Denk in oplossingen
José: “Ton zegt altijd dat we in oplossingen moeten denken. 
Kijken naar hoe het wél kan.” En dat doet de voormalig werktuig-
bouwkundige zeker. Ton: “We hebben van ons huis een levens-
loopbestendige woning gemaakt. De zolder gebruiken we eigen-
lijk niet meer. Ik heb een traplift geregeld zodat José wel naar de 
1e verdieping kan.” Ze maken er samen het beste van. Met huis-
houdelijke hulp en Ton, die de rest van het huishouden doet. “Wel 
met mijn instructies”, lacht José, “het is soms lastig, je wilt toch 
dat de ander het op jouw manier doet. Dat moet ik loslaten.” 

Leuke hobby 
Loslaten kan ze zeker als ze zingt met het smartlappenkoor De 
Bossche Jankers waar ze al 20 jaar lid van is. José: “Daar geniet ik 
echt van. Eén keer per twee weken oefenen en af en toe optreden. 
Vroeger traden we overal op, zelfs in Calella in Spanje. Tegenwoor-
dig zingen we meestal in verzorgingshuizen.” 

Appartement met zorg
José is een paar keer gevallen. Dat zet het stel én hun dochters 
aan het denken. Ton is al jaren EHBO’er, hij kreeg hiervoor laatst 
zelfs nog een lintje van burgemeester Mikkers. Toch zou verhuizen 
naar een appartement met zorg mooi zijn, aldus José: “Ik heb 
altijd gezegd dat ik wel naar de Noorderkroon zou willen verhuizen. 
De zorg is daar dichtbij en het is er gezellig beneden op het plein. 
Je kunt er eten en er is van alles te doen. Maar ja, zonder indicatie 
kun je daar niet naartoe.” Dus kijken ze ook naar andere opties, 
zoals de nieuwbouw in De Haren. “We willen wel iets met mini-
maal twee slaapkamers, want we zijn veel ruimte gewend. Dus 
een extra kamer is dan wel fijn”, aldus Ton. 

Ze wonen graag aan de Ploossche Hof. José: “Er is beweging voor 
de deur, je kijkt er mooi weg.” Toch blijven ze de ontwikkelingen 
in De Haren volgen. “We willen uiteindelijk een keer te verhuizen 
naar een appartement. Liefst een aan een galerij, dan blijf ik wat 
beweging zien.” Voor de duidelijkheid voegt het stel nog toe: “We 
willen niet alleen voor onszelf verhuizen, maar ook voor onze 
 kinderen. Dan hoeven zij zich minder zorgen om ons te maken.” 
We wensen Ton en José succes bij hun zoektocht … én natuurlijk 
een goede gezondheid!

Enquête over doorstroming
Nieuwsgierig naar de interesse voor doorstroming stuurden we 
onlangs een enquête naar onze huurders in de wijk. Al snel stroom-
den de reacties binnen. Een aantal bewoners gaf aan graag kleiner 
en gelijkvloers te willen gaan wonen. Zij zien dit als een kans om 
toch in hun oude vertrouwde buurt te blijven. 

We spraken enkele geïnteresseerden en vroegen naar hun motivatie 
om te willen verhuizen. 

Ton en José Schrover

Meneer en mevrouw Van OorschotMeer informatie
Wilt u meer weten over doorstroming of wilt u (alsnog)  
uw interesse voor doorstroming doorgeven? Mail dan naar 
deharenheefthet@zayaz.nl of kijk op de website. Koffie bij de Rompert

Voor de dagelijkse buurt en een kopje koffie gaat het stel naar 
winkelcentrum De Rompert. “Hier in de buurt zien we niet zoveel 
mensen”, vertelt meneer Van Oorschot. “En dat is lekker rustig”, 
vult mevrouw aan, “ik houd van rust en ruimte, ik zou wel naar het 
platteland willen verhuizen, heerlijk.”

Vragen
Of ze wel of niet naar een appartement in De Haren zullen verhui-
zen, is de vraag. Daarvoor hebben ze antwoorden nodig op vragen 
zoals: Naar welk appartement kunnen we verhuizen? Hoe zit het 
met de huur? Is er hulp bij de verhuizing? En ook een belangrijke 
vraag: Moeten we hierbij vertrek alles in oude staat terugbrengen? 
Mevrouw Van Oorschot: “We hebben zelf zoveel gedaan aan dit 
huis. Als dat er weer uit moet, dan ga ik niet.” Ze wijst naar de 
steenstrips en de met eikenhout beklede deuren. En vertelt dat de 
badkamer door henzelf is aangepakt en dat het huis rolluiken en 
een airco heeft. Hierin kunnen we mevrouw geruststellen. Zayaz 
denkt altijd mee met bewoners. Zeker met bewoners die op leeftijd 
zijn. Zij wonen er al zo lang, verhuizen is dan een heel grote stap. 

Nieuwbouwnieuws
De ontwikkeling van de nieuwbouw op de vier locaties 
in de wijk is een langdurig proces waarin we telkens 
een stap zetten richting de daadwerkelijke bouw. 
Afgelopen jaren zijn we tijdens een tiental geplande 
buurtbijeenkomsten, individuele gesprekken en 
ongeplande ontmoetingen, met wijkbewoners in 
gesprek gegaan over de ontwikkeling van de 
 nieuwbouw. Via nieuwsbrieven en de website  
(www.deharenheefthet.nl) deden we hiervan 
 verslag.  Eind vorig jaar sloten we de zogeheten 
 collectieve omgevingsdialoog met de wijk af. Met 
een voorlopig laatste wijkbrede bijeenkomst op 14 
november en een nieuwsbrief in december 2023. 

In het voorjaar zoomden we met geïnteresseerde omwonenden 
van de twee focuslocaties aan de Eerste Haren en de Zesde 
Haren verder in op de plannen. We spraken o.a. over aantallen, 
typen en plattegronden van woningen, privacy, schaduwval, 
parkeren van diverse vervoersmiddelen, aansluiting van het 
gebouw op het bestaande woongebied, het groen, doorstroming 
binnen de wijk en doelgroepen die instromen in de nieuwbouw.

Verder: alle bewoners van de 47 woningen die gesloopt gaan wor-
den, ontvangen binnenkort een persoonlijke brief met de vraag of 
zij interesse hebben om op termijn in de nieuwbouw te wonen. Bij 
hun vertrek heeft Zayaz hen deze toezegging gedaan. Er worden 
woningen vrijgehouden voor de bewoners die hiervoor kiezen. 

Verder hebben alle huurders in de wijk onlangs  
een enquête over doorstroming ontvangen. 

Lees meer hierover in het artikel  
“Wie wil doorstromen?”

Kortom: De tijd zal leren of meneer en mevrouw Van Oorschot 
gaan verhuizen, of niet!

Zie linksboven op pagina 3

mailto:deharenheefthet@zayaz.nl
www.deharenheefthet.nl


Heb jij leuke ideeën voor de buurt of vragen over de website of deze 
nieuwsbrief? 
Mail naar: deharenheefthet@zayaz.nl

Bezoek de website 
www.deharenheefthet.nl

Volg de facebookpagina
De Haren heeft het

Reparatie, klacht of compliment
Voor het melden van een reparatie, klacht of compliment kun je bellen  
met onze  klantenservice op telefoonnummer 073 – 648 24 00. 

Robert de Peffer

Nieuw gezicht in de wijk
Mijn naam is Robert de Peffer. Sinds 1 april werk ik met veel 
en thou siasme als woonconsulent in de wijken De Haren, De Donk, 
De Reit en De Slagen. Misschien kennen jullie mij al. Ik maak al zes 
jaar deel uit van het team van Zayaz, en werkte lange tijd in de wijk 
Hambaken. In mijn rol als woonconsulent richt ik mij vooral op het 
aanpakken van overlastsituaties en het ondersteunen van initiatie-
ven die de leefbaarheid in de wijken bevorderen. Dit werk doe ik 
niet alleen; ik ben enorm dankbaar voor het waardevolle netwerk 
van bewoners en professionals dat ons ondersteunt om samen iets 
prachtigs te realiseren.

Als je zelf een bijdrage wilt leveren aan de wijk, aarzel dan niet 
om dit kenbaar te maken. Een prettige woonomgeving maken we 
immers samen!

1x per maand koken voor 
een klein budget? 
Quincy vertelt HOE!
In de tijd dat ik het niet zo breed had, bedacht ik een plan om goed-
koop en zonder verspilling te koken. Nieuwsgierig naar hoe ik dat 
doe? Lees dan verder.

Eén dag in de maand plan ik mijn grote kooksessie. Allereerst haal 
ik al mijn voorraadkastjes en de koelkast leeg. Ik heb vaak nog rijst,  
pasta of saus.  Ik bedenk dan 8 gerechten die ik met die spulletjes 
zou willen koken. Natuurlijk ontbreken er dan nog heel wat ingre-
diënten. Dus dan begint de jacht op aanbiedingen bij alle super-

markten. Na mijn strooptocht gaan de pannen op het vuur. Ik kook 
8 verschillende gerechten en elk gerecht is voor 4 personen. Dus 
dat zijn 8x4 = 32 maaltijden, die ik in 1-persoons porties invries.

 Nu ik een vaste baan en dus wat meer geld heb, blijf ik dit toch 
doen. Het is een soort sport om zo zuinig mogelijk en zonder ver-
spilling te koken. Afgelopen maand kookte ik 32 maaltijden voor 
zo’n 70 euro. En wat ook leuk is, je houdt veel meer vrije tijd over. 
Gewoon ‘s avonds een maaltijd voor de volgende dag uit de vriezer 
halen en laten ontdooien. Even opwarmen en aan tafel. Supersimpel.

Quincy (26) woont in een eengezinswoning in De Haren. Tijdelijk, want 
haar woning wordt op termijn gesloopt voor de nieuwbouw. Net als veel 
jongeren is ze creatief in het zoeken naar manieren om haar leven zo in 
te richten dat ze bewust met spullen, tijd en geld omgaat. In haar blog 
vertelt ze over haar slimme, creatieve en geld besparende ideeën.

Quincy Bekker

Ga jij de uitdaging ook aan? 
Veel succes … en smakelijk eten!

mailto:deharenheefthet@zayaz.nl
www.deharenheefthet.nl
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